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Beantwoording vragen 
opinieraad ruimte

Agendapunt : Ingekomen stukken

Vergadering : Opinieraad Ruimte 29 november 2022 

Portefeuillehouder(s) : Weth. J. van Agtmaal. Weth. R. Schuurbiers en Weth. T. de Heer

10.A.1 Onderhoudsactiviteiten Kloostertuin Huijbergen

D66 

Vraag
Heeft er sinds 27 september nog een verder gesprek plaatsgevonden tussen de gemeente en 
omwonenden, zo ja wat was de conclusie van dit gesprek?

Antwoord
Op 27 september heeft er een gesprek plaatsgevonden bij de vijver met twee ambtenaren. De 
conclusie van het gesprek was, dat de leidingen zoals de heer Vleghels namens de buurtvereniging 
stelt er niet liggen, maar dat we als gemeente zullen bekijken wat wel tot de mogelijkheden behoort 
tot het in ere herstellen van de vijver, zoals de buurtvereniging vraagt. Hierover is nadien nog enkele 
malen gecommuniceerd.

VVD

Vraag
Kloostertuin , dit is al een langdurige kwestie waar maar geen oplossing komt voor het aangedragen 
probleem.
Het is jammer dat de vijver leegstaat op deze mooie locatie.

Wat gaat het college doen om de irritaties hierover bij de Huijbergenaren weg te halen en tot een 
oplossing te komen?

Antwoord
Het college zal naar aanleiding van de offertes en het advies van de gemeentelijke organisatie 
bekijken of de vijver behouden en in ere hersteld kan worden. Dit besluit volgt naar alle 
waarschijnlijkheid nog voor het eind van het jaar.

10.A.4 Gids Hoe bouwen we Sociale Huur

PvdA 
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Vraag
Pagina 2 Afspraken in woondeals. ‘Iedere gemeente werkt toe naar 30% sociale huur. Dat vraagt wat 
van iedere gemeente, vast te leggen in woondeals. Wat gaat de portefeuillehouder doen om de 
genoemde 30% sociale huur te realiseren? Hoeveel huurwoningen zijn er nu aanwezig in de 
gemeente Woensdrecht? Graag een overzicht hoeveel hiervan sociale huurwoningen zijn.

Antwoord
De desbetreffende informatie is opgevraagd bij de woningbouw coöperaties en zal op een later 
moment via de dagmail gedeeld worden.

10.D.1 Moties en toezeggingen

D66

Vraag
Pagina 2, motie ongediertebestrijding: ‘In november volgt nader bericht’. Wat is de status van de 
uitvoering van deze motie?

Antwoord
Vanaf 1 januari 2023 gaat Saver de ongediertebestrijding uitvoeren voor de gemeente Woensdrecht. 
Hier komt nog een communicatie plan voor.

D66
Vraag
Pagina 5, instellen werkgroep duurzaamheidsvisie. Is het instellen van deze werkgroep nog 
noodzakelijk danwel wenselijk?

Antwoord
Deze vloeit voort uit de omgevingsvisie, die door de vertraging van de 
Omgevingswet nog niet kan worden opgesteld.  
Het instellen is nog niet noodzakelijk, maar zodra de visie is aangenomen
zou het wel wenselijk zijn.

PvdA
Vraag
Uitvoering motie stikstof
Wat is de stand van zaken tot nu toe nav het gesprek met de boeren? Zijn er gespreksverslagen 
gemaakt van de overleggen?

Antwoord
Wij zijn nog in gesprek met de boeren en de provincie inzake de zorgen omtrent de agrarische sector. 
Er zijn verslagen van deze overleggen.


